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   INTERPELACJA  3/IX 

Dot :  Domu Księcia. 
 

Szanowny Panie Prezydencie,  jako Radny  Miasta proszę o informacje dotyczącą 

Domu Księcia. Podobno w ostatnim czasie znalazł się deweloper z Krakowa, który go chciał 

nabyć i odrestaurować ten budynek? Proszę o szczegółową informację, czy doszło to takiego 

spotkania, jeżeli nie to co stanęło na przeszkodzie, by takie spotkanie nastąpiło? 

      

 

Piotr Wrona   

 

 

 


